
 

Z A P I S N I K 

 

sa XIV. sjednice Općinskog vijeća Općine Perušić održane dana 14.  listopada 2022. godine u 

vijećnici Općine Perušić s početkom u 9:00 sati 

 

NAZOČNI NA SJEDNICI: 

1. Milorad Vidmar, predsjednik 

2. Boško Stapar, zamjenik predsjednika 

3. Ivan Jugović 

4. Slavko Pleša 

5. Luka Kasumović   

6. Milan Asančaić 

7. Dane Milković 

8. Zorka Munjas 

9. Vlado Orešković 

10. Jandre Grgurić 

 

NA SJEDNICI NISU NAZOČNI: 

1. Ivana Kolak, izostanak opravdan 

2. Ana Marija Turić, izostanak opravdan 

3. Tomislava Brkljačić, izostanak opravdan 

 

 

OSTALI NAZOČNI NA SJEDNICI: 

1. Ivica Turić, općinski načelnik 

2. Nada Marijanović, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 

3. Mihael Kurteš, viši savjetnik za financijsko upravljanje i kontrolu, javnu  nabavu i eu 

fondove te upravljanje u kriznim situacijama  

 

 

 

 

 



 

 

AKTUALNI  SAT 

 

G. Jandre Grgurić je rekao da je u groblju Bakovac postavljena nekvalitetna žičana 

ograda.G. Kurteš je odgovorio da će djelatnici Perušić d.o.o.  izvršiti provjeru i popravak. 

G. Vlado Orešković je pitao g. Turića zašto on, niti itko iz općine nije nazočio znanstveno-

stručnom skupu „Kosinjska dolina – jučer, danas, sutra“ koji je održan u Kosinju , a poziv je 

došao od Instituta Pilar. Smatra da nije u redu da se ignorira skupina znanstvenika koji su 

govorili o Kosinjskoj dolini na znanstvenoj razini. 

G. Turić je odgovorio da svakodnevno doživljava neugodnosti od pojedinih stanovnika 

Kosinja, a učinio je za njih i Kosinj maksimalno što je mogao. Iz tog razloga izbjegava 

skupove na području Kosinja. 

G. Vidmar je pitao koliko je bilo Kosinjana na skupu, na što mu je g. Orešković odgovorio da 

je bilo oko 15. 

G. Vidmar je rekao da je s tim sve rečeno, jer ljudi koji žive tamo su izgubili povjerenje u 

pojedine institucije i ne žele prisusvovati skupovima u svom naselju. 

Drugo pitanje g. Oreškovića se odnosilo na postupak procjene nekretnina na području 

Kosinja u svrhu izgradnje hidroelektrane. Smatra da ima dosta nelogičnosti, obzirom da se 

nekim ljudima procjena radi više puta.  Pitao je može li tko zaštititi te ljude? 

Postupak procjene nekretnina objasnio je g. Kurteš 

 

Procjenitelji mogu biti jedino ovlašteni sudski procjenitelji,  koji temelje procjenu uz pomoć 

aplikacije Ministarstva graditeljstva i prostornog uređenja „e-nekretnine“ koja funkcionira na 

način da se za predmetnu česticu koju se procjenjuje, formira cijena u krugu iste u radijusu od 

5 do 50 km, ovisno o prodajama nekretnina na ciljanom području te se od istih uzima prosjek 

cijene plus dodatni faktori (uređenost, namjena, kultura). 

Cijene u navedenom sustavu se formiraju na temelju ugovora o kupoprodaji nekretnina koji su 

provedeni kroz poreznu upravu što čini osnovnu cijenu,  tako da procjenitelji nisu u 

mogućnosti imati velika odstupanja niti razlike zato što ih to može koštati izbacivanja iz 

Komore, zbog nepoštovanja pravilnika i zakona. 

  

 

 



 

 

Predsjednik Općinskog vijeća je pročitao sljedeći 

 

d n e v n i   r e d 

 

1. Usvajanje zapisnika sa XIII. sjednice Općinskog vijeća Općine Perušić 

2. Prijedlog Odluke o imenovanju ravnateljice Javne ustanove Narodne knjižnice Općine 

Perušić 

3. Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za  članove Vijeća mjesnih odbora na području 

Općine Perušić 

4. Prijedlog Odluke o imenovanju članova Izbornog povjerenstva za provedbu izbora za 

članove Vijeća mjesnih odbora na području Općine Perušić 

5. Ostalo 

 

Dnevni red je usvojen jednoglasno. 

 

Ad 1) Usvajanje zapisnika sa XIII. sjednice Općinskog vijeća Općine Perušić 

Zapisnik sa XIII. sjednice je usvojen jednoglasno. 

 

Ad 2) Prijedlog Odluke o imenovanju ravnateljice Javne ustanove Narodne knjižnice 

Općine Perušić 

Obrazloženje: Nada Marijanović 

Općčinsko vijeće je jednoglasno donijelo Odluku o imenovanju Josipe Milković, Dr. Franje 

Tuđmana 23,  Perušić, za ravnateljicu Javne ustanove NARODNE KNJIŽNICE OPĆINE 

PERUŠIĆ,  na razdoblje od četiri godine, a na prijedlog natječajnog povjerenstva. Mandat 

ravnateljice započinje 17. listopada 2022. godine. 

Općinsko vijeće je ovlastilo Općinskog načelnika za sklapanje Ugovora o radu sa 

imenovanom ravnateljicom. 

 

 

 



 

 

Ad 3) Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o načinu i pravilima izbora članova Vijeća 

mjesnih odbora na  području Općine Perušić   

Obzirom da je u Statutu Općine Perušić predviđeno da  članovi vijeća MO imaju po tri  člana, 

uključujući i predsjednika,  potrebno je uskladiti navedenu odluku pa je predloženo da se 

članak 3. stavak 2. Odluke o načinu i pravilima izbora članova Vijeća mjesnih odbora na  

području Općine Perušić,  mijenja  i glasi: 

„Svi mjesni odbori na području Općine Perušić imaju 3 člana“. 

 

Odluka je donesena jednoglasno. 

 

Ad 4) Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za  članove Vijeća mjesnih odbora na 

području Općine Perušić 

Općinsko vijeće Općine Perušić raspisuje izbore za članove Vijeća mjesnih odbora na 

području Općine Perušić i to: 

 

MJESNI ODBOR PERUŠIĆ    3 ČLANA 

MJESNI ODBOR DONJI KOSINJ   3 ČLANA 

MJESNI ODBOR GORNJI KOSINJ  3 ČLANA 

 

Za dan provedbe izbora određen je 11. prosinca 2022. godine. 

 

Ad 5) Prijedlog Odluke o imenovanju članova Izbornog povjerenstva za provedbu 

izbora za članove Vijeća mjesnih odbora na području Općine Perušić 

 

1. Katarina Štakić, bacc. admin.publ.-  predsjednica 

2. Nada Marijanović, mag.ing.silv. zamjenica predsjednice 

3. Josipa Kolak, mag.oec. članica 

4. Marija Štimac, zamjenica članice 

5. Ružica Jurković, bac,oec. članica 

6. Mihaela Podnar, zamjenica članice 

 

Izborno povjerenstvo: 

-brine za zakonitu pripremu i provođenje izbora za članove Vijeća mjesnih odbora, 

-imenuje članove biračkih odbora, 

-određuje biračka mjesta, 

-obavlja sve tehničke pripreme za obavljanje izbora na svom području, 

-na temelju pravovaljanih prijedloga sastavlja i objavljuje kandidacijske liste, 

 

 



-nadzire pravilnost izborne promidžbe, 

-utvrđuje rezultate izbora po biračkim mjestima, 

-objavljuje rezultate izbora za članove Vijeća, 

-obavlja i druge poslove u provedbi izbora za članove Vijeća mjesnih odbora. 

 

 

Ad 6) Ostalo 

Podružnica HSP-a Perušćić uputila je dopis vijećnicima u kojem piše: 

„Prema odlukama koje ste donijeli na sjednicama Općinskog vijeća Općine Perušić te 

Zakonu o gospodarenju otpadom,  nije uspostavljena evidencija odvoza kanti i vrećica za 

odvojeni otpad (papir, plastika, metal, staklo). 

Temeljem navedenoga proizlazi da su svi stanovnici Općine Perušić u „istom košu“, 

bez obzira da li razdvajaju otpad ili ne. 

Vidimo da trenutno nema nikakvog konkretnog rješenja za eventualna smanjenja 

računa za stanovnike koji predaju odvojeni otpad. 

 

Molimo podatak o visini sredstava koje je Općina Perušić uplatila za financiranje 

kanti za odvajanje otpada (plave, žute). 

 

 Molimo da se zauzmete za stanovnike koji predaju odvojeni otpad, a sve u cilju 

poštivanja Zakona.“ 

 

Gđa Nada Marijanović je rekla da je općina sufinancirala nabavu spremnika za odvojeno 

prikupljanje otpada u suradnji s Fondom za zaštitu okoliša u iznosu od 435.928,80 kuna. 

 

Voditeljica Reciklažnog dvorišta gđa Lidija Jamičić je dala kratko izvješće vezano za 

prikupljanje otpada. 

 

Odvojeno prikupljanje otpada (plastika, papir) vrši se na području Općine Perušić jednom mjesečno. 

Navedeni spremnici su dodijeljeni korisnicima i čipirani ali nisu upareni odnosno nemaju sve bar 

kodove iz razloga jer su dodijeljeni korisnicima koji već imaju spremnike za mješani komunalni otpad. 

Do spremnika kod većine korisnika je nemoguće doći jer nisu na vidljivom mjestu već ih korisnici 

koriste za namjene za koje ih ne smiju koristiti ( kiseljenje kupusa, vožnju vode, držanje stočne hrane i 

sl.). 

 

 

 



 

Djelatnici Perušić d.o. nemaju ovlaštenja za ulazak na privatne posjede, a tu je i problerm nevezanih 

pasa. 

Sve to usporava rad djelatnika Perušić d.o.o. 

Gđa Jamičić je pitala vijećnike što su oni poduzeli da bi pridonijeli širenju svijesti o odvajanju otpada i 

poštivanju i provedbi Zakona o gospodarenju otpadom? 

Nadalje, pozvala je sve vijećnike da posjete reciklažno dvorište u koje se dovozi sva prikupljena 

plastika, da vide kako to izgleda i s čim se djelatnici susreću. U spremnicima za plastiku kod 

razvrstavanja  pronalaze prljave pelene, mrtve mačke i kokoši, ostatke hrane itd). 

Nakon razvrstavanja i sortiranja plastike ista se utovara i odvozi u Zagreb u Reoma grupu, koja 

trenutno jedina prihvaća kućnu plastiku i za isto se plaća naknada za zbrinjavanje, koja nije mala. 

Teret plaćanja – zbrinjavanja otpada iz Reciklažnog dvorišta kao i čišćenje divljih deponija na 

području Općine Perušić je na teret proračuna Općine Perušić a ne smije se zaboraviti da to nisu 

neznatni iznosi. 

Svi oni koji mogu bolje ili imaju ideje, prijedloge, neka ih iznesu. 

Sigurna je u to da djelatnici Perušić d.o.o. odgovorno rade svoj posao vezan za prikupljanje otpada, uz 

svakodnevne prijetnje, optuživanja, napade od stane mještana. 

 

Dovršeno 10:30 sati. 

 

ZAPISNIČAR      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Marija Štimac                    Milorad Vidmar 

 

 

 

 

 


